
Zápis ze schůze výboru ČBF OZČ Plzeň       č. 9 /2017 

 

 Konaná dne :  21.11. 2017 

 

 Přítomnost:  Červenka,, Kohút, Marian, Pipta,Eisman 

 

 Omluveni:   

 

 Hosté: Fryček DOK,  Buňka -sekretář ČBF OZČ, Karásek -APBR 

 

 

 Oblastní výbor ČBF OZČ projednal:  

 

1/  Kontrola úkolů -  byla potvrzena smlouva s ČBF 

- kontrola neplacení členských příspěvků -  dluh B.Stříbro ,zastavení činnosti 

a oznámení na TJ. V případě přihlášky do basketbalových soutěží tato skutečnost 

bude brána v úvahu 

- připraveno vyúčtování dotace pro MěÚ Plzeň  / Kohút, Červenka/ - schváleno 

 

2/  Předseda STK informoval o průběhu soutěží, dále informoval o průzkumu ,který mapuje 

     možnosti změny soutěží OP mužů pro příští sezonu. Byly informovány všechny oddíly a  

     kluby, kterých se soutěž týká. 

 

3/  M.Pipta informoval o jednání DK, předseda APBR p.Karásek pak o činnosti komise  

     rozhodčích. Dále požádal o zvážení možnosti zvýšení odměn pro rozhodčí pro příští sezonu. 

     Informoval výbor ČBF OZČ o počtu rozhodčích a chybějících rozhodčích za jednotlivé 

     Kluby. 

 

4/  Standa Marian a Jirka Buňka informovali o soustředění krajských výběrů hochů a dívek .  

      Hoši : Klatovy a dívky : Plasy v termínu 26.11 – 28. 11.2017 

 

5/  Standa Marian informoval o jednání VH ČABT v Pardubicích a jednání VH ČAMB taktéž 

     v Pardubicích. Závěry a usnesení bude možné dohledat na stránkách ČBF 

 

- předseda STK  J.Buňka informoval o možnosti zasílání  oskenovaných zápisů 

z utkání / důvod –úspora finanční/ zůstává povinnost odevzdat originály zápisů  

po skončení soutěží 

 

 

 

 

  Zapsal : Červenka                                                                                     Ověřil : Buňka     

 


